

Déclaration UE de Conformité

EU-Declaration of Conformity

N° Document / Mois.Année: Document No / Month.Year:	UE 7371 / 03.2023	CK
--	-------------------	----

Exposant : Issuer:	EverFlourish Europe GmbH – Robert-Koch-Str. 4 – D-66299 Friedrichsthal
Marque : Brand:	GAO
N° Type : Type number:	7371

Déclarons sous notre seule responsabilité que le produit décrit ci-dessus et auquel se réfère cette déclaration est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union applicable (annexe N):

The described types of this declaration meet the essential requirements of Union harmonisation legislation (information about item numbers and description see Annex N). The sole responsibility for the issuing shall be borne by the manufacturer.

- ☐ **Directive 2014/53/UE du Parlement européen et du Conseil relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la mise à disposition sur le marché d'équipements radioélectriques – selon appendix III**
Directive 2014/53/EU of the European Parliament and of the Council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment – according to Appendix III
- ☒ **Directive 2014/30/UE du Parlement européen et du Conseil relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la compatibilité électromagnétique**
Directive 2014/30/EU of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility
- ☒ **Directive 2014/35/UE du Parlement européen et du Conseil relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la mise à disposition sur le marché du matériel électrique destiné à être employé dans certaines limites de tension**
Directive 2014/35/EU of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits
- ☐ **Directive 2009/125/CE du Parlement européen et du Conseil établissant un cadre pour la fixation d'exigences en matière d'écoconception applicables aux produits liés à l'énergie**
Directive 2009/125/EC of the European Parliament and of the Council establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products
- ☐ **Règlement (CE) n° 1275/2008 Exigences d'écoconception relatives à la consommation d'énergie en mode veille et en mode arrêt des équipement ménagers et de bureau électriques et électronique**
Commission Regulation (EC) No 1275/2008 ecodesign requirements for standby and off mode electric power consumption of electrical and electronic household and office equipment
- ☐ **Règlement (UE) n° 1194/2012 Exigences d'écoconception pour les lampes à lumière concentrée, les lampes à LED et les équipements connexes**
Commission Regulation (EU) No 1194/2012 ecodesign requirements for directional lamps, light emitting diode lamps and related equipment
- ☐ **Le règlement (CE) n° 278/2009 fixe des exigences d'écoconception relatives à la consommation d'énergie à vide et au rendement moyen de fonctionnement des sources d'alimentation**
Commission Regulation (EC) No 278/2009 ecodesign requirements for no-load condition electric power consumption and average active efficiency of external power supplies.
- ☒ **Directive 2011/65/UE du Parlement européen et du Conseil relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques**
Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic equipment

Des informations complémentaires sont disponibles dans l'annexe N. Cette déclaration certifie la conformité avec les directives mentionnées, mais ne contient aucune assurance de propriétés. Les consignes de sécurité dans la documentation du produit doivent être observées.

For further information see Annex N. This declaration certifies compliance with the indicated directives but implies no warranty of properties. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.

Lieu, Date: Place, Date:	Friedrichsthal, 01.04.2023	Unterschrift: Signature:	Anja Sand, COO	
-----------------------------	-------------------------------	-----------------------------	----------------	--

EverFlourish Europe GmbH
Robert-Koch Str. 4
66299 Friedrichsthal-Bildstock
Germany

Tel.: +49 6897 856090
Fax.: +49 6897 8560910
Email: info@everflourish-europe.de
Steuer-Nr.: DE813828399
Handelsreg.: HRB 14479
Ges.führer: Luyong Gao

Bankverbindung: Bank 1 Saar
Kontonummer: 106377006
Bankleitzahl: 59190000
Swift/BIC Code: SABADE5SXXX
IBAN-Nummer: DE40591900000106377006

Annexe N à
Déclaration UE de Conformité
Annex N to EU-Declaration of Conformity

N° Document / Mois.Année: <i>Document No / Month. Year:</i>	N° 7371 / 03.2023	CK
---	--------------------------	-----------

Désignation : <i>Description:</i>	Contrôleur de consommation / wattmeter		
N° Type: <i>Type number:</i>	7371		
Code produit : <i>Item number:</i>	7371		
Bande(s) de fréquence : <i>Frequency band(s):</i>			
Apposition du marquage CE: <i>Affixing of the CE marking: CE:</i>	Plaque / Emballages <i>Rating label / Packaging</i>		

La conformité des produits désignés, aux exigences des directives, est démontrée par la conformité totale aux normes suivantes :

The conformity of the designated products with the provisions of directives is proved by full compliance with the following standards:

Normes: Standards:			
Numéro de référence : <i>Reference number:</i>	Date d'émission : <i>Date of issue:</i>	Numéro de référence : <i>Reference number:</i>	Date d'émission : <i>Date of issue:</i>
NF C 61-314	2017	EN IEC 61326-1	2021